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Trafikudvalget

Til:

Dato:

Omtrykt:

Transportministeren

10. december 2010

10. januar 2011 - samrådsspørgsmålet er tilbagetaget

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål O

Ministeren bedes redegøre for sikkerhedssituationen på Svendborgbanen, 

hvor der tilsyneladende i en årrække er blevet givet dispensation til, at togene 

må køre 120 km/t på trods af, at sikkerheden åbenbart ikke er god nok på en 

række overkørsler, samt hvordan han vil sikre, at forholdene på 

Svendborgbanen hurtigst muligt bliver bragt i forsvarlig stand, jf. artiklen "Tog 

på dispensation" fra Fyens Stiftstidende den 10. december 2010.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Christiansen (DF).

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen
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